
Referat fra bestyrelsesmøde d. 12. januar kl. 19.00 På friskolen. 
Fremmødte: Kaare, Rikke, Mona, Thomas, Thomas (lærer), Jakob, 
Henrik og Jonna 
Afbud: Else 
 
A. Til orientering. 
 
Nyt fra udvalg. 
Intet nyt fra nogle udvalg. 
Rengøringsudvalg vil gerne have på dagsorden ift. hvordan det gøres og hvornår. 
 
Nyt fra skolen. 
20/4 skal dækkes af forældre. 
Der er lavet opslag på indskrivning, dette gælder egentlig for alle klasser, og Mona 
vil booste den Gudum/Nissum området. 
Der er lige startet første Booster-hold i dansk. Vil gerne promovere det mere. 
Der testes på alle elever. 
Der er lavet elevplaner. 
Mona og Malene har været på workshop i selvevaluering. Der skal evalueres på 
undervisningen på skolen. Dette er så småt gået i gang med fagdagene allerede. 
Der er planer om at der skal laves plantemarked for alle der har lyst. Dette som en del 
af undervisning.  
 
Nyt fra børnehaven. 
21 børn pt..  
Der kommer en på besøg af forældrepar i næste uge.  
Der er kommet en ung pige, Nadia. Hun er der om eftermiddagen. 
Der er blevet mere ro i hverdagene og det er positivt. 

 
B. Til beslutning vedr. børnehaven. 
 
1. Godkendelse og underskrivning af referat fra sidste bestyrelsesmøde. 

- herunder opsamling fra sidste bestyrelsesmøde.   
 
2. Annoncering til børnehaven/skole. 
Skolen gør det de kan og bestyrelsen må tage sig af resten af PR-delen. 
Aktiviteten til Ausumgaards julemarked var fin, men nogle forældre syntes måske der 
tog for lang tid. Det kan være en mulighed at det er kortere aktiviteter, evt. lidt mere 
liv i det. 
 
3. Evt. 

     
C. Til beslutning vedr. skolen. 



 
1. Godkendelse og underskrivning af referat fra sidste bestyrelsesmøde. 

- herunder opsamling fra sidste bestyrelsesmøde. 
 
2. Generalforsamling den 23/3-23 
Lærerne kommer denne aften. 
Laves indkaldelse med indbetaling til støtteforeningen. Indkaldelsen skal måske være 
lidt mere personlig. Evt. foldet. Mona laver en hilsen til det. 
Jakob modtager genvalg. 
Rikke vil lige overveje om hun ønsker genvalg. 
 
Kaare ønsker at træde ud af bestyrelsen, dette tages ved generalforsamling. 
 
3. Evt. 
Mona vil gerne have et forældremøde, hvor forældre er med til at definere skolens 
værdien, og hvad der ellers findes på skolen. 
 
Næste møde er d. 23.02.2023 kl. 19.00 
 
 
                           Tak for godt møde 
Sekretæren 


